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Referat fra generalforsamlingen den 11. Maj 2010

Dagsordenens pkt. 1. Valg af dirigent
Formanden b0d velkommen. I henhold til dagsordenens punkt 1 skulle der vaelges en di-
rigent. Generalforsamlingen foreslog pa baggrund af det beskedne fremm0de, at besty-
relsen varetog den opgave. Bestyrelsen konstaterede, at generalforsamlingen opfyldte
vedtaegternes bestemmelser, og derfor var lovlig indkaldt og beslutningsdygtig.
Det blev konstateret, at der var 11 fremm0dte medlemmer.

Dagsordenens pkt. 2. Formandens beretning
Bestyrelsen arbejde ha igen i det forgangne ar har vaeret praeget af et lavt aktivitetsni-
veau. Formanden fremhaevede:

Horingssvar
Egedal kommune har i to sager indkaldt h0ringssvar fra foreningen. Den ene sag var en
ans0gning fra grundejerforeningen ved Peter Appelsvej, der 0nsker at etablere en void
ud mod Hesselvej. Den anden sag var en ans0gning fra ejerne af den tidligere Danske
Bank/Posthus, som 0nskede at etablere indhegne den 0stlige del af parkeringspladsen i
forlasngelse af huset. I begge sager h0res vi som naboer, og i begge sager har bestyrel-
sen meddelt, at foreningen ikke har indsigelser.

Vedligeholde af faellesarealerne
I forbindelse med sidste ars generalforsamling sendte bestyrelsen en liste til medlem-
merne, som sa kunne melde sig til at sta for en vedligeholdelsesopgave med foreningens
faellesarealer. Der var godt tilslutning til ideen, og opgaverne blev fordelt after tilkende-
givelserne. Det er bestyrelsens opfattelse, at den metode har fungeret, og den vil blive
gentaget i 2010. En tilmelding til opgaver blev udsendt sammen med indkaldelsen til ge-
neralforsamlingen. Sekretaeren (Michael, nr. 44) har indtil nu modtaget ganske fa tilmel-
dinger, og bestyrelsen opfordrer til, at aflevere sedler til sekretaeren.

Vedligeholdelse af vejbelaegningen
Sekretaeren (Michael, nr. 44) har i I0bet af aret foretaget nogle lapninger af belaegnin-
gen, hvor det var pakraevet. Michael er fortsat klar, sa alle kan henvende sig, nar der vi-
ser sig behov for lapning.

Snerydning
Saesonens snerydning er sket ved bestilling fra gang til gang. Pa den made mener besty-
relsen, at udgifterne bliver sa sma som muligt. Det er bestyrelsens opfattelse, at rydnin-
gen har fungeret fint. Rydningen af vejen fritager dog ikke hver parcel for pligten
til "at traeffe foranstaltninger mod glat f0re [..,] snarest muligt efter f0rets ind-
trasden [ved] at bestro faerdselsarealet [vej og fortov] med grus, sand el. lign."
jf. § 12 i Bekendtg0relse af lov om vintervedligeholdelse og renholdelse af veje.

Etablering af legeplads
Bestyrelsen har stillet forslag om nedrivning af legeredskabet pa faellesarealet og samti-
dig undlade at opf0re nyt. Se ogsa referatets pkt. 7.

Husk
• Foreningens hjemmeside www.vestager.com, hvor referater og anden information

findes.
• At feje og holde fortov og vejkanter fri for ukrudt mv., sa vores vej kan praesentere

sig paent.
• At vise det st0rst mulige hensyn og holde en lav hastighed pa vejen.
• At holde 0je med hinandens huse i ferier.
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Bestyrelsen vil igen i ar sserligt takke Poul Erik (nr. 7) for oprydningen i skidthullet, og
Torben (nr. 28) for jobbet som webmaster pa foreningens hjemmeside.

Afslutningsvis takkede formanden for opbakningen i perioden siden indtraeden i bestyrel-
sen i 2002 - saerligt tak til bestyrelsen for samarbejdet i perioden.

Generalforsamlingen godkendte formandens beretning.

Dagsordenens pkt. 3. Kassererens fremlaeggelse det reviderede regnskab
Kassereren (HP, nr. 20) fremlagde det reviderede regnskab, som blev udsendt forud for
generalforsamlingen.

Der blev stillet sp0rgsmal om behovet for en forsikring, hvorunder om foreningen kunne
forsikre sig mod fald sorn f0lge af glat f0re pa vejen. Det er bestyrelsens opfattelse, at
der er brug for en forsikring, som kan sikre, at foreningen ikke pludselig far st0rre udgif-
ter eller tab som f0lge af uheld mv. I tilfaeldet med et uheld pa grund af glat f0re vil det
nok vaere vanskeligt at forsikre sig, da der er et krav om, at ejerne af parcellerne foreta-
ger glatf0rebekaempelse. Hvis det ikke er sket, vil forsikringen formentlig ikke daekke.

Generalforsamlingen godkendte herefter regnskabet.

Dagsordenens pkt. 4. Valg af bestyrelse
Kasserer H.P. Henriksen (nr. 20) blev genvalgt for 2 ar med akklamation.

Som aftalt pa sidste ars generalforsamling har Michael Rose (nr. 11) valgt at traeffe sig
som formand, og bestyrelsessuppleanten Poul Erik Petersen (nr. 13) indtraeder i bestyrel-
sen som formand.
Sekretaer Michael Olsson (nr. 44) var ikke pa valg i ar.

Dagsordenens pkt. 5. Valg af bestyrelsessuppleant
Udo Christiansen (nr. 17) blev genvalgt og Jens Simonsen (nr. 18) blev nyvalgt som be-
styrelsessuppleanter med akklamation.

Dagsordenens pkt. 6. Valg af revisor og revisorsuppleant
Revisor Henrik Espersen (nr. 22) blev genvalgt som revisor for 2 ar med akklamation.
Katja Andersen (nr. 48) blev valgt som revisorsuppleant med akklamation.

Revisor Bjarne Jensen (nr. 32) var ikke pa valg i ar.

Dagsordenens pkt. 7. Indkomne forslag
Bestyrelsen havde stillet forslag om nedlaeggelse af legepladsen ved at nedrive det gamle
legeredskab samt ikke at opf0re et nyt legeredskab. Forslaget skal ses i forlaengelse af de
seneste ars debat pa generalforsamlingerne. Det star dog nu klart for bestyrelsen, at
etableringen af et nyt legeredskab med tilh0rende faldunderlag, der er en betingelse for,
at en offentlig tilgaengelig legeplads er sikkerhedsmaessig forsvarlig, vil blive en udgift pa
mere end kr. 100.000, og dertil kommer sa udgifter til den pligtige arlige vedligeholdelse
og godkendelse. Bestyrelsen mener derfor, at udgifterne til et legeredskab vil blive for
store. Pa den baggrund indstiller bestyrelsen til generalforsamlingen, at legepladsen ned-
laegges.

Efter en kort debat blev bestyrelsen forslag vedtaget uden stammer imod.

Dagsordenens pkt. 8. Fastsaettelse af kontingentets storrelse og forfaldstid
Bestyrelsens forslag om fastsaettelse af kontingent for 2010 til kr. 2.100 kr. heraf kr.
1.500 til vejkontoen blev vedtaget uden modforslag.
Forfaldstidspunkt blev fastsat til 1. juli.
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Dagsordenens pkt. 9. Eventuelt
Beplantningen rundt om skidthullet blev debatteret. Bade traeerne langs vejen ved "ind-
k0rslen" til Vestagervej og beplantningen rundt om skidthullet kunne traenge til en kraftig
beskaering eller udskiftning. Bestyrelsen vil sammen med Heinrich i Bygaden 27 se pa,
hvordan den faelles haek kan g0res paen.

Generalforsamlingen blev herefter afsluttet. Den afgaende formand takkede de fremm0dte
medlemmer for en god stemning under generalforsamlingen.

Traditionen tro blev der trukket lod om Gl. Dansk og r0dvin blandt de fremm0dte.
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